
 
 

Concept verslag (vast te stellen op eerstvolgende ALV) 

Algemene Ledenvergadering Schaakstad Apeldoorn  

15 november 2023, Denksportcentrum Noord, Apeldoorn  

Aanwezig: Ed Blankestijn, Leen van den Berg, Theo Visschedijk, Bert Baas, Raymond 

Jacobsen, Ingrid Klinkhamer, Lex Cornelisse, Henk Pruijssers, Aart van de Peut, Erik 

Buitenhuis, Arjan Buijse, Karin Pruijssers, Daniël Kaldenbach, Marcel Kraaijkamp, Hessel 

Hulleman, Joab Weseman, Frie van Belle, Cees Visser, Henk Vinkes, Marcel Boel, Freddie van 

der Elburg, Wes Galekop, Maarten ter Bals, Marco Beerdsen, Ed van der Meulen, Bert 

Ekkelboom, Steven Braun, Tom Bouwmeester, Casper Wouters, Ida Spronk, Adriaan den 

Hertog. 

Afwezig met kennisgeving: Véronique Hijl, Frans van Dijk, Thomas Manschot, Katja Tangarife, 

Ruben Schoenmakers, Jesse van Luttikhuizen, Julius Weitering, Siebe Grefhorst, Dennis 

Anderson, Michael Smalbil, Jesse van Dijk, Fred Vuijk, Jasper Zwirs, Zia Azimi, Anton 

Weenink, Gerard Heimerikx, Rien Bos, Bas Groeneveld, Henk Scholten, Peter Hietbrink, René 

Schaafsma, Sjoerd Denekamp, Frank Breuers, Jordi Imming, Oscar Adams, Eelco Adams, 

Henk Eleveld, Dolf Hoogland, Frank Hordijk, Aad de Bruin, Henk Noort, Jelle Bauer, Jan 

Walpot, Stefan Kuipers. 
 

Agenda 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19.35 uur.  

 

2. Mededelingen 

● de voorzitter vraagt een minuut stilte voor de in het seizoen 2022/2023 overleden 

leden; 

● de secretaris roept leden op adres- en e-mailadres wijzigingen door te geven. 

  

3. Ingekomen stukken.  

● Verslag bevindingen van de kascommissie 

 

4. Notulen ALV 19-10-2022 

Geen opmerkingen in de vergadering. Het verslag wordt vastgesteld.  

 



 
 

5. Verslag kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie 

● Cees Visser leest het verslag van de kascie voor. De kascommissie adviseert de 

ALV om over de periode 1 september 2022 t/m 31 augustus 2023 penning-

meester en bestuur decharge te verlenen. De ALV stemt hiermee in. 

● Cees Visser treedt terug uit de kascommissie. Ruben Schoenmaker blijft in de 

commissie voor een tweede termijn. Verzuimd is een nieuw lid aan de commissie 

toe te voegen.  

 

6. Bespreken jaarrekening: exploitatierekening en balans 2022-2023 

 

De penningmeester licht de resultatenrekening toe. Het exploitatieresultaat is iets 

negatiever dan begroot. Het ledental is enigszins gestegen, waardoor ook de 

inkomsten wat gestegen zijn. We hebben een goede buffer (eigen vermogen). 

● Theo Visschedijk vraagt naar de overige opbrengsten. Frie van Belle geeft aan dat 

een van de elementen bestaat uit bijdragen barvrijwilligers (in een aantal 

gevallen wordt deze door de vrijwilligers aan de club gedoneerd). 

● Ruben Schoenmakers vraagt waarom er geen vergelijkend jaar bij staat. 

Penningmeester geeft aan dat hier niet eerder behoefte aan is geweest en dat 

dus nooit opgenomen is geweest.  

 

7. Vaststellen begroting 2022-2023, inclusief besluit contributie (bijlage 2 t/m 5) 

 

De penningmeester geeft aan dat er een fors exploitatietekort is begroot. Dat komt 

door kosten die verder gaan stijgen vanwege de btw-verplichting die de KNSB 

doorberekent, de huurverhoging (inflatie en energie) in DSCN (locatie senioren) , 

hogere huurkosten nieuwe jeugdlocatie Gymnasium Apeldoorn en vervallen van de 

eenmalige gemeentelijke bijdrage in energiekosten. Voorstel van het bestuur is om 

de contributie ingaande huidig seizoen te verhogen om aanzienlijk begrotingstekort 

te voorkomen. Voor senioren wordt de contributie € 150,– (was € 130,–), voor 

jeugdleden € 100,– (was leeftijdsgerelateerd € 65,– c.q. € 90,–). Met deze 

contributieverhogingen is er dus toch een fors exploitatietekort begroot, te 

bekostigen uit het vermogen. Streven blijft om een buffer van ongeveer een 

jaaromzet als vermogen te behouden.  

De vergadering gaat akkoord met de voorgestelde contributieverhogingen. 

 

8. Bestuursverkiezing 

● Stefan Kuipers stelt zich niet herkiesbaar en treedt af als bestuurslid. 

● Het bestuur draagt Joab Weseman voor als nieuw bestuurslid. Dat wordt met 

applaus door ALV aangenomen. 



 
 

9. Jaarverslag secretaris  

 

De secretaris benoemt de geringe ledenaanwas in het seizoen 2022/2023 en 

vermeldt de in het seizoen overleden leden: 

• André Huis in ’t Veld 

• Hessel Hulleman Sr. 

• Hans Bauer 

 

10. Jaarverslag jeugdafdeling 

 

Maarten ter Bals licht het verslag toe en bedankt alle vrijwilligers voor hun inzet.  

Dit laatste semester van 2023 wordt gebruikgemaakt van DscN voor de jeugd en is er 

een ledenstop, omdat basisschool De Regenboog niet meer beschikbaar is als 

speellocatie. 

Hij geeft aan te hopen dat wanneer in januari 2024 op vrijdagavond van het 

Gymnasium als speellocatie voor de jeugd gebruik kan worden gemaakt de tijdelijke 

jeugdleden stop kan worden opgeheven, maar dan is wel uitbreiding nodig van het 

aantal schaakdocenten en vrijwilligers die helpen dat het organisatorisch goed loopt. 

Maarten wilde eigenlijk september 2023 al terugtreden uit de organisatie maar stelt 

dit nu uit tot einde seizoen 2023/2024. 

 

11. Voordrachten en/of blijken van waardering 

 

De voorzitter memoreert vele wapenfeiten van Anton Weenink voor, tijdens en na de 

fusie van SVA en ASG als secretaris, archief werkzaamheden, auteur jubileumboek, 

etc. en stelt de leden voor Anton tot erelid te benoemen. Hoewel Anton afwezig is bij 

de vergadering, wordt het voorstel bij acclamatie aangenomen. De voorzitter toont 

de oorkonde die Anton op een van de eerstvolgende clubavonden zal worden 

aangeboden. 

 

12. Bardienst voorstel 

 

Marco Beerdsen stelt voor met een kleinere poule barvrijwilligers te gaan werken 

gericht op duidelijke continuïteit en routine. Tot nu toe was het te vaak last minute 

ronselen. De vergadering stemt in met het voorstel.  

Lex Cornelisse vraagt of we wat meer inkomsten kunnen genereren middels de bar, 

bijvoorbeeld door een airfryer te benutten en snacks te introduceren. 

Dit leidt tot vervolgvragen van zowel Lex als Ed Blankestijn rond de afdracht van 

barinkomsten aan DVAN, bedoeld als onderdeel van gebruikskosten accommodatie 



 
DscN, die nu niet inzichtelijk zijn, maar daarmee ook onduidelijk maken hoeveel 

barinkomsten ten goede van Schaakstad Apeldoorn zouden kunnen komen. Ook 

inzicht in het verloop van energiekosten wordt verlangd. 

De penningmeester zegt hierover met DVAN in gesprek te gaan, hierin inzicht te 

vragen en dit terug te koppelen op een volgende ledenvergadering. 

 

13.  Prijsuitreiking interne competities 

 

De penningmeester reikt de prijzen voor de woensdagcompetities symbolisch uit. Het 

prijzengeld wordt overgemaakt naar de winnaars . Steven Braun zal de prijsuitreiking 

voor de maandagcompetitie op een maandagavond verzorgen. 

14. Rondvraag 

 

Ida Spronk is laat ter vergadering en verrast dat agendapunten jeugd en contributie 

al zijn gepasseerd. Ze benadrukt dat het een zeer forse contributieverhoging betreft 

waartoe zojuist is besloten en dat met terugwerkende kracht ingaande 1 september. 

Ze vreest dat dit verlies van jeugdleden gaat opleveren. Het bestuur wijst erop dat er 

een coulanceregeling is wanneer dit voor leden echt niet is op te brengen. Ida 

verzoekt duidelijke communicatie vanuit bestuur over de verhoging, de noodzaak 

ervan en de coulanceregeling naar (ouders van) jeugdleden. 

 

Lex Cornelisse vraagt het bestuur actie te ondernemen naar de KNSB vanwege in zijn 

ogen competitievervalsing die consequenties kan hebben voor het lands-

kampioenschap voor ons eerste team. Dit vanwege de wedstrijd tegen LSG die door 

moest gaan terwijl zowel verzoek was gedaan door teamleider Nico Zwirs om vooruit 

te spelen vanwege afwezigheid van drie sterspelers (Erwin, Max, Roeland) alsook 

vanwege het feit dat Roeland Pruijssers op de speeldag door KNSB was 

gecontracteerd voor het geven van een training.  

Het bestuur geeft aan daarin actie te ondernemen en in samenspraak met teamleider 

Nico Zwirs een klachtbrief te willen opstellen. 

 

Henk Pruijssers benadrukt de noodzaak van beschikken als vereniging over een 

vertrouwenspersoon en vraagt het bestuur daarin actie te ondernemen. Het bestuur 

zegt dit toe. 

 

15. De voorzitter sluit de vergadering om 20.35 uur.  

 


